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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 10. december 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 177 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB). 

Spørgsmål nr. 177: 

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange sager der lå under Statsforvaltningen, da 

Statsforvaltningen overgik til Familieretshuset, og hvorvidt disse sager blev annulleret 

ved omlægningen til Familieretshuset, eller om sagerne blev videreført automatisk 

under Familieretshuset?” 

Svar: 

Familieretshuset har oplyst mig om, at der ved overgangen fra Statsforvaltningen til 

Familieretshuset ultimo marts 2019 var i alt 4.763 verserende sager på forældrean-

svarsområdet og i alt 13.532 sager på øvrige fortsættende områder i Statsforvaltnin-

gen. Alle disse sager er omvisiteret til Familieretshuset, og ingen sager er annulleret.  

På forældreansvarsområdet har det krævet, at alle sager er genvisiteret med henblik på 

at bestemme, hvilke sagsforløb de skal følge i det nye familieretlige system.  

Familieretshuset har endvidere bemærket, at antallet af sager kan være større end 

antallet af familier, der har en sag i Familieretshuset. Det skyldes, at en familie kan 

have flere sager i gang på samme tid. 
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